
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 9. oktober 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål M

Ministeren bedes redegøre for, hvorfor regeringen vil finansiere en del af psykiatrihand-

lingsplanen via satspuljemidler, og således ikke finansiere den samlede handlingsplan

over finansloven? Der henvises til regeringsudspillet: Vi løfter i fællesskab – En samlet

handlingsplan for psykiatrien frem mod 2025, september 2018.

Samrådsspørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2017-18, jf. SUU alm. del -

samrådsspm. DB.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Stine Brix (EL).

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
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